
Zápís z 1. iednání  Sportovní  komise  rady města

Termín  a místo  jednání:

Pondělí  10.12.2018,  15:00h.  - sportovní  areál  TJ Spartak  Soběslav,  zasedací  místnost  Il. patro

Přítomni:

Mgr,  Míchal  Pánek,  Mgr.  Pavel Lintner,  Marcela  Procházková,  Martin  Krejča

Program  jednání:

1.  Pravidla  svolávání  Sportovní  komise  rady  města

2. Informace  o probíhajících  změnách  ve sportovním  areálu

3. Ceny sportovíšť  pro  jednotlivé  zákazníky  ( oddíly  TJ, oddíly  dlouhodobě  působící  ve městě,

ostatní)

4. Házenkářské  hřiště

5. Občerstvení  ve sportovním  areálu

6. Propagace  sportoviŠť

7. Osvětlení  travnatého  hřiště  za řekou

Průběh  jednáníkomíse:

Předseda  komise  Mgr.  Michal  Pánek  nejprve  přivítal  účastníky  jednání  komise  rady  města a poté

přešel  k projednávání  jednotlivých  bodů  programu.

1.  Pravidla  svolávání  Sportovní  komise  rady  města

Mgr.  Pánek  seznámil  přítomné  členy  komise  s návrhem,  svolávat  komisi  Ix  za dva měsíce.  Pakliže

by to situace  vyžadovala,  sejde  se komise  operativně  mimo  odsouhlasený  interval.

2. Informace  o probíhaiících  změnách ve sportovním  areálu

Komise  se seznámila  se stavebními  úpravami  v prostorách  ZS a sokolovny.  Na ZS probíhají

demoliční  a následně  stavební  práce  v prostorách  chodeb  hlavní  budovy.  V sokolovně  se

dokončují  práce  na opravě  elektroinstalace  a snižují  se stropy  v prostorách  ubytovny.  Všechny

práce  probíhají  za plného  provozu  na sportovištích  a jejich  rozsah  a rychlost  provedení  jsou  tím

limitovány.

3, Ceny  sportovišť  pro  jednotlivé  zákazníky

Martin  Krejča  přišel  s návrhem  změny  struktury  cen pro oddíly  TJ, oddíly  dlouhodobě  působící  na

sportovištích  TJ a veřejnost.  Uvedený  návrh  bude  projednán  ještě  při následujícím  zasedání

komise.  Do následujícího  zasedání  komise  Michal  Pánek  připraví  návrh,  který  bude  zohledňovat

tyto  požadavky.  Výsledkem  debaty  byl závěr,  že především  stávající  cena sportovní  haly  pro

veřejnost  je hluboko  pod průměrnou  cenou  srovnatelných  hal v okolí  ( Týn nad Vltavou,

Sezimovo  Ústí, Třeboň).



4. Házenkářské  hřiště

Mgr.  Pánek a Mgr.  Lintner  seznámili  komisi  s již připraveným  návrhem  řešení  prostoru

házenkářského  hřiště  a jeho  tribuny.  Vyhotovená  studie  byla předložena  k posouzení  z hlediska

dopravy  po přilehlé  komunikaci  E55 a zde bylo zjištěno  několik  zásadních  problémů,  které

realizaci  projektu  v připravené  podobě  vylučují.  Plány  využití  prostor  házenkářského  hřiště  ještě

budou  náplní  jednání  Sportovní  komise.

5. Občerstvení  ve sportovním  areálu

Martin  Krejča,  který  navrhl  tento  bod programu,  seznámil  členy  komise  s negativními

zkušenostmi  s provozem  občerstvení  ve sportovní  hale. Michal  Pánek  bude  uvedený  problém

s nájemcem  restaurace  řešit  tak,  aby  byl servís minímálně  během  utkání  a turnajů  poskytován

v plném  rozsahu  pro  sportovce  i pro návštěvníky  na tribuně.

6. Propagace  sportovišť

Martin  Krejča  přišel  s nabídkou,  spolupodílet  se na propagaci  sportovní  haly  pro  její  četnější

využití.  V návazností  na tuto  informaci  Mgr.  Pánek  seznámil  komisi  s plány  obsazení  sportovišť

během  letních  měsíců.  Cílem by mělo  být  omezení  soustředění  fotbalových  a navýšení počtu

soustředění  halových,  tzn. především  florbal,  basketbal  a volejbal.  Uvedená  změna  by měla

znamenat  snížení  nákladů  na údržbu  a zabezpečenílepší  kvality  travnatých  ploch  pro družstva

oddílu  fotbalu.

7. Osvětlení  travnatého  hříště  za řekou

Předseda  komise  seznámil  členy  se záměrem  plánovaným  vedením  oddílu  fotbalu,  vybudovat

osvětlení  travnaté  plochy  za řekou  pro zlepšení  tréninkových  podmínek  v podzimních  měsících.

Bližší informace  podá předseda  oddílu  fotbalu  Marek  Nývlt  při následujícím  zasedání  komise.

Následující  jednání  Sportovní  komise  města  proběhne  do konce  února  2019.

ProBram  zasedání byl vyčerpán a komise ukončila zasedání v 16:30h.

Mgr.  Michal  Pánek,  předseda  Sportovní  komise  rady  města


